

國立交通大學教學諮詢委員會設置辦法

105 學年度第 1 次教務會議通過(105.09.29)

- 第 1 條 國立交通大學(以下簡稱本校)為提升教師教學專業成長與學生學習成效，特定訂「教學諮詢委員會設置辦法」(以下簡稱本辦法)。
- 第 2 條 教學諮詢委員會(以下簡稱本委員會)，設置委員 11 至 13 名，由教務長擔任召集人，教學發展中心主任擔任執行秘書，以及各教學單位曾獲得傑出教學獎教師組成。委員任期為兩年，均無給職，得連任之。
- 第 3 條 本委員會工作執掌如下：
- 一、提供教師教學品質之諮詢與建議。
 - 二、規劃及推動精進教師教學之各類工作坊。
 - 三、提供其他諮詢意見。
- 第 4 條 本委員會會議由教務處召開，每學年召開一次，必要時得召開臨時會議。
- 第 5 條 本辦法經教務會議通過後實施，修正時亦同。

National Chiao Tung University Regulations for Establishment of the Teaching Advisory Committee

Adopted at the 1st Academic Affairs Meeting of the 2016 academic year on Sep 29, 2016

Article 1 In order to improve the professional growth of teachers and students' learning outcome, National Chiao Tung University (NCTU) has formulated the "Regulations for Establishment of the Teaching Advisory Committee" ("Regulations").

Article 2 The Teaching Advisory Committee ("Committee") consists of 11 to 13 members, with the Dean of Academic Affairs as the convener, the director of the Center for Teaching and Learning Development as the executive secretary, and teachers from various teaching units who have received outstanding teaching awards as members. Members shall serve a term of two years without remuneration and shall be re-eligible.

Article 3 The duties of the Committee are as follows:

1. Provide teachers with consultation and advice on teaching quality;
2. Plan and promote various kinds of workshops to enhance teachers' teaching; and
3. Provide other advice.

Article 4 The Committee meeting shall be convened by the Office of Academic Affairs once every academic year. An extraordinary meeting may be held if necessary.

Article 5 The Regulations shall come into force after adopted at the academic affairs meeting. Any amendments thereafter must be handled in the same manner.